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Yttrande angående – Svar på remiss: 
Revidering av Göteborgs Stads 
Elektrifieringsplan 2022-2030 
 

Centerpartiet ser omställning till ett elektrifierat transportsystem som ett bra sätt att nå 

stadens klimatmål. Vi ser även med oro på säkerhetsläget i Europa. Staden är i stort 

behov av att bygga upp sin krisberedskap och skapa ett robust transportsystem. Vi anser 

därför att elektrifieringen av transportsektorn (inte minst inom Stadens egna 

verksamheter) behöver ett beredskapsperspektiv. Det saknas i nuläget.   

Staden behöver säkerställa sin förmåga att upprätthålla sina samhällsviktiga 

verksamheter. Centerpartiet ser därför att Staden behöver fordon som drivs med olika 

förnyelsebara bränsleslag. Ett miljövänlig alternativ till elfordon är fordon som drivs med 

exempelvis biogas. Biogas kan produceras inom landet vid behov, vilket minskar 

sårbarheten vid eventuell kris.  
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